
 
 

 

 

 

  

 

 

 

 

GLEJBJERG BØRNE- OG 

SKOLECENTER 

 
 

Telefon: 79 96 59 70 – mail: glejbjergboerne-skolecenter@vejen.dk – CVR: 29 18 98 38 

Referat fra Bestyrelsesmøde d. 6. marts 2024 kl. 16.30-19.00 

 

Punkt Referat 

1. Godkendelse af 

dagsorden 

Godkendt 

2. Besøg af Anders H. 

Pedersen vedr. trafik 

Alle skoler har en trafikpolitik. Anders opfordrer til, at politikken tages 

med som punkt på bestyrelsesmøderne. Opfordring til at der på alle 

klassetrin er en form for trafikundervisning. 

Der er lavet en skolevejsanalyse, der viser, at mange ville kunne cykle, 

hvis der var stier og optimale faciliteter. Der er mulighed for ”Hjerte-

zone”, hvor feks biler ikke må køre ind, her vil Politiet skulle inddrages. 

Drøftelse af forskellige løsninger omkring parkering/cykelsti/krydsning af 

vej. KK forespørger ved Indkøbsafdelingen om de kunne tage kontakt til 

feks Hørkram omkring ændring af parkering i forbindelse med levering 

af varer. Anders laver forslag til ændringer incl. Optegning og sender til 

skolen. Bestyrelsen har til opgave at overveje en mulig løsning ved 

Bøgelund og vende tilbage til Anders. 

Opfordring til at deltage i tegnekonkurrence i 2. og 3. klasse samt 

deltage i Skolernes trafikdag med besøg af Politi, ingeniør og cykeltjek. 

3. Besøg af støtteforeningen Præsentation af Støtteforeningen. Drøftelse af placering af kørebane. 

Derefter præsentation af evt. bane i skolegården. Projektet afhænger af, 

at der kommer nyt asfalt i skolegården først. KK undersøger 

helhedsdrift. MS undersøger, hvor langt beslutningerne er kommet. 

Efterfølgende præsentation af legeplads til børnehaven. 

Støtteforeningen vil gerne have “mindre” ønsker fra børnecentret (som 

evt. kan effektueres efter skolefesten) 

Fællesbestyrelsen  

Sted Personalerummet, Glejbjerg Børne- og Skolecenter 

Deltagere Mikael Hollænder (MH), Næstformand 

Rudi T. Lyngsø (RL), Forældrerepræsentant 

Stine Nordestgaard (SN), Forældrerepræsentant 

Maiken Ellegaard (ME), Forældrerepræsentant 

Lene Sandø (LS), Forældrerepræsentant 

Ditte Lorentsen (DL), Formand 

Anna Lund Mortensen (AM), Forældrerepræsentant 

Kristian Kamp (KK), Leder 

Maybritt Ruppert (MR) Sekretær 

Hanne Tilde Jensen (HTJ), Souschef 

Michael Madsen (MI), Medarbejderrepræsentant 

Heidi Bank Lorentsen (HL), Medarbejderrepræsentant 

Mike Simonsen Straarup (MS), Udvalgsrepræsentant 

Referent MR 

Fraværende/afbud SN 



 

 

2 af 3 

4. Opsamling på besøg Anders sender materiale til KK, og punktet kommer derefter med på 

næste møde. 

Støtteforeningen: KK og MS følger op. 

5. Udvalgsrepræsentanters 

deltagelse i 

bestyrelsesmøder 

Mike præsenterer sig selv og hans opgaver. Opfordrer bestyrelsen til at 

drøfte, hvad han ”kan bruges” til, samt hvor meget hans deltagelse i 

bestyrelsesmøderne ønskes. 

6. Siden sidst KK: 

Vi har holdt en dejlig påskeferie. Der er gang i planlægningen af PBL-

uge i uge 18, hvor temaet er ”Frankrig”. 

Hanne: 

Der er mange børn i SFO for tiden. Pt er der indskrevet 50 børn excl. 

førskolebørn. Anja er stadig sygemeldt. Der er ansat en ny pædagog, 

der starter midt maj. 

SFO: 

Heidi har lagt billeder op på AULA, hvor mange elever spiller rundbold 

sammen. 

Onsdag har 3. og 4. klasse ”Nak og æd”-arrangement. 

Derudover er vi gået i gang med forberedelse til karneval d. 24/5-24. 

7. Nyt fra børnehaven Det går godt i børnehaven. Pt ikke så mange børn, da nogle er overgået 

til førskolegruppen. Vi har personalemøde på torsdag, hvor der skal ses 

ind i grupperne. På torsdag er der også opstart af kursusforløb for 

personalegruppen. 

Der arbejdes på en basar, hvor alle skoler/børnehaver skal vise et 

projekt, der arbejdes med. Her på skolen arbejdes der med Samarbejde 

med plejehjemmet. 

KK orienterer om 2 børn fra børnehaven, der har forceret indhegningen. 

Fremover skal der en voksen med, når der er børn på legepladsen.  

8. Regnskab og budget Budget: 

D. 19/4-24 skal KK til møde, hvor det nye styringsværktøj præsenteres. 

Pt. Er der prioriteret opnormering i SFO´en. Forhåbentlig kan der 

præsenteres tal på næste bestyrelsesmøde. 

Elevtal/børnetal: 

Der er pt 50 børn i SFO´en, hvilket er vildt flot. Mange af børnene bliver 

til op i 4. klasse. Prognosen for børnetal er, at der vil være over 100 

elever det kommende skoleår. 

Kommende budget: 

Man er i gang med at se på næste kommende budget. Der er lagt 

reduktionsblokke ind med forslag til besparelser. Om de tages i brug, 

vedtages efter sommeren. 

9. Mobilpolitik Efter et godt møde fremlagde KK problematikken for lærergruppen. 

Dette ligger til grund for kommende interne procedurer. Den nye 

mobilpolitik forventes taget i brug 6/5-24. KK sender info ud til 

forældrene inden 6/5. 

10. Valg På valgmødet d. 2/4-24 mødte ingen op. Der mangles 1 kandidat og 1 

suppleant. På fredag d. 12/4-24 er det sidste frist. Der tages kontakt til 

de nuværende suppleanter. D. 26/4-24 til 8/5-24 er selve 

afstemningsperioden. 

11. Andet vigtigt Skolens jubilæum: 

Lene og Stine deltager i en arbejdsgruppe. 

 

Møde med andre bestyrelser: 

Der afholdes møde i juni måned. 
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Forældretilfredshedsundersøgelse: 

Der er flertal for et fysisk møde. KK og Ditte kommer med forslag til 

dato. 

12. Evt.  
 

Punkter til næste møde d. 14/5-24: 

 

• Principper (udlevering af princip for mobilpolitik og lejrskoleophold) 

• Forældretilfredshedsundersøgelsen 2023 – evt. som separat møde? 

• Tilsyn i bhv. og skoleudviklingssamtale – afventer kommende proces og godkendelse 

• Trafikpolitik 

• Spis på tværs 

• Arbejdsdag 

• Elevrådet deltager 

• Hvordan ønsker vi at gøre brug af Mike? 


